
Včera dezinformace, dnes informace: Zločin a
trest. Evropská žalobkyně šetří zločiny
Pfizeru a Leyenové: a co Bradáčová a
Vojtěch?
- CZ24 News | 18. října 2022

EU: Včera dezinformace, dnes informace: Před rokem se nám Vojtěch s Babišem smáli, jak
je vše čisté a průzračné. Že zločinci jako profesor Beran, Petra Rédová,  včetně webů by
měli být za lži, (módně nazýváno dezinformace), potrestáni. Zablokováni a zablokovány. A
zapojil se BIS Koudelka. A Fiala pokračoval.

 A opět a znovu! Proto nám chtějí zacpat ústa!

Úřad nové evropské žalobkyně Laury Kövesiové na sklonku uplynulého týdne oznámil, že zahajuje
oficiální vyšetřování toho, jakým způsobem si EU covidové vakcíny pořídila.

Astronomická částka za vakcíny

Ostatní kontrakty, ať už s konsorciem Pfizer/BioNTech, nebo jinou firmou, schvalovala speciální
skupina, kde seděli experti i političtí zástupci členských států. Tato inkriminovaná objednávka ale
šla mimo zavedené kolečko. List Financial Times na základě uniklých cen vakcín od Pfizeru odhadl
kontrakt na astronomickou sumu téměř 35 miliard eur (asi 860 miliard korun).

A na veřejnost pronikly informace o esemeskách mezi von der Leyenovou a výkonným ředitelem
Pfizeru, které předcházely největší objednávce vakcín proti covidu pro občany EU. Evropská komise
tehdy, v dubnu 2021, nakoupila 1,8 miliardy dávek. Nikdy ale nezveřejnila, za jakou cenu.
Komunikace mezi von der Leyenovou a Bourlou přitom měla hrát důležitou roli v uzavření obřího
kontraktu!

Farmaceutická firma podepsala smlouvy s Bruselem a českou vládou, kde se my, občané zavazujeme,
že si vakcíny do svého těla napícháme, ale nesmíme o nich nic vědět, ani nic o smlouvách, a věřit, že
“ruská ruleta” nepadne na nás.

Úřad nové evropské žalobkyně Laury Kövesiové na sklonku uplynulého týdne oznámil, že zahajuje
oficiální vyšetřování toho, jakým způsobem si EU covidové vakcíny pořídila.

Co si vzpomenout na šikanu a výhrůžky státních zástupců, Babiše, Fialy, Vojtěcha a
Rakušana?

Neuvěřitelné útoky a blokování:

https://cz24.news/vcera-dezinformace-dnes-informace-zlocin-a-trest-evropska-zalobkyne-setri-zlociny-pfizeru-a-leyenove-a-co-bradacova-a-vojtech/
https://cz24.news/vcera-dezinformace-dnes-informace-zlocin-a-trest-evropska-zalobkyne-setri-zlociny-pfizeru-a-leyenove-a-co-bradacova-a-vojtech/
https://cz24.news/vcera-dezinformace-dnes-informace-zlocin-a-trest-evropska-zalobkyne-setri-zlociny-pfizeru-a-leyenove-a-co-bradacova-a-vojtech/
https://cz24.news/vcera-dezinformace-dnes-informace-zlocin-a-trest-evropska-zalobkyne-setri-zlociny-pfizeru-a-leyenove-a-co-bradacova-a-vojtech/
https://www.eppo.europa.eu/en/news/ongoing-eppo-investigation-acquisition-covid-19-vaccines-eu


O čem se mlčí – Jindřich Rajchl
Prosinec 16, 2021
v TV pořad “O čem se mlčí”

Jindřich Rajchl (advokát) PRO – Právo – Respekt – Odbornost

Mám už takové pravidlo, že cokoliv řekne paní von der Leyen, je blbost. Už to filtruju, to nemá smysl
a myslím si, že Česká republika by si zasloužila vládu a politiky, kteří jednoznačně budou
sebevědomě prezentovat názory České republiky a českých občanů v Evropě. Tzn. že neskloní hlavu
a budou se chovat třeba jako Poláci nebo Maďaři a udělají si to podle svého. Přijel bych tam a řekl:
Paní von der Leyen, co s námi jako chcete dělat, když se vám nepodrobíme? Pošlete sem armádu? To
už jste zkoušeli jednou a nevyšlo to. Takže v žádném případě se neklanět, nejsme lokajové Bruselu,
jsme sebevědomý národ. Česká republika je, myslím si, velmi suverénním státem se skvělou historii a
se skvělými osobnostmi a prostě my se nesmíme klanět. V žádném případě si nenechat diktovat
nic z toho, co nám tady Brusel jaksi nařídí. Evropská unie byla zřízena jako spolek, kde mělo být
partnerství suverénních států, které se měly společně dohadovat na nějaké politice. Nikoliv jako
bruselský superstát, kde nám budou úředníci, nikým nevolení úředníci diktovat, jak máme žít a co
máme dělat a poslední dobou hlavně i co si máme a nemáme myslet. 

Stanislav Novotný (předseda Asociace nezávislých médií)

Za naše peníze uzavírá Evropská komise tajné smlouvy s vakcinačními firmami. Co má znamenat?

 

Jindřich Rajchl (advokát)

Smlouvy, to, co jsme zatím z nich měli vidět, to je naprostý skandál! Já doufám, že tohle téma
někdo otevře, protože smlouvy veškerou odpovědnost převádějí na stát. Dokonce se stát zavazuje, že
i kdyby byl objeven nějaký lék v budoucnu, tak bude dále očkovat. To jsou prostě klauzule, které jsou
naprosto nepřijatelné. Mně to přistát na stůl a být zodpovědnou osobou, která to má podepsat, tak by
mě upadla ruka, než bych si to pero vzal a podepsal to. Firma, která na tom bude mít veškerý zisk, se
nemůže zároveň zbavit jakékoliv odpovědnosti za případné nežádoucí účinky. Zamyslete se nad tím
znovu, kdyby ta vakcína byla tak bezpečná, a tak perfektní, jak nám tvrdí, proč by si Pfizer vymiňoval
to, že nebude odpovědný za žádné nežádoucí účinky. Když by žádné nežádoucí účinky nebyly, tak
tam tu klauzuli nepotřebuju. Ale ta klauzule tam je a Pfizer na ní velmi tvrdě trval, tzn. je naprosto
jednoznačné, že oni vědí, že to, co říkají, není pravda. Jejich smlouva sama je z toho usvědčuje, a to
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je, myslím něco, co by si lidéměli uvědomit a co, znovu opakuji, považuji za naprosto skandální.
Stanislav Novotný (předseda Asociace nezávislých médií) Velmi děkuji za rozhovor.

A s Vámi, Vážení diváci, se těším na další pokračování cyklu O čem se mlčí.

Za toto byl Jindřich Rajchl pronásledován a nenáviděn. Urážky, šikana Rajchla, byl dokonce vyhozený
z České televize, kdo o něm Jílková lhala, urážela ho, stejně jako další podvodníci.

ŠÍLENÉ – INFORMACE O TOM, CO VÁM (nám ne, my jim nevěřili) PÍCHAJÍ!

Myslíte, že ti SKUTEČNÍ LHÁŘI se omluví a kajícně přiznají? Myslíte, že složí funkci, pokud
bude von der Leyenová usvědčena a obviněna?

 

ZDROJ

https://www.skrytapravda.cz/ze-zahranici/851-zlocin-a-trest-evropska-zalobkyne-setri-zlociny-pfizeru-a-leyenove-a-co-bradacova-a-vojtech

